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Ing. Bulla: 

Bytový podnik Trebišov zverejňuje síce trošku lepšie svoje dokumenty na stránke mesta, ale 

objednávky aj tak nie sú číslované, zverejňované nie sú  číselnom rade v akom boli vystavené. 

Prečo je tomu tak? Je taký problém vystaviť, zverejniť, oskenovať všetky objednávky, ktoré 

boli vystavené? Najnovšie je situácia taká, že sú tam objednávky, povynechávané rady 

objednávok. Neviem, čo si o tom mám myslieť, či tie objednávky neboli vystavené alebo 

neboli zverejnené z nejakého dôvodu. Poprosím vás o vyjadrenie. 

JUDr. Šipoš: 

Jednoduchý problém. Objednávky sú riadne číslované tak, jak sa majú s tým, že zverejňujú sa 

objednávky, ktoré sú predmetom zverejňovania a objednávky charakteru z fondu opráv, tieto 

sa nezverejňujú. To sú objednávky, ktoré zabezpečujú čerpanie z fondu opráv pre vlastníkov 

bytových domov, tieto sa nezverejňujú. Takže je možné, že dochádza ku sklzu alebo 

k nerovnomernému číslovaniu, čo sa týka zverejňovania, v tomto je ten problém. Čiže ešte 

raz, objednávky, ktoré sú z fondu opráv sa nezverejňujú.  

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 22.6.2015 

 

 
 

 

 

 

 

 


